
Koosoleku nr 24 protokoll 

Tartu valla arengu- ja planeerimiskomisjon 

 

Asukoht: Kõrveküla 

Kuupäev: 09.10.2023, Algus kell 16:00  Lõpp kell 18:02 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Aigar Lepp, Tõnu Kalja, Jaak Kumar, Varmo Veski, Kaarel Melk 

Puudus: Meelis Villems 

Kutsutud külalised: Tarmo Raudsepp, Kadi Kukk, Tõnu Vesi, Egle Nõmmoja, Marjaliis 

Kivissaar 

P ä e v a k o r d: 

1. Määruse kehtetuks tunnistamine (Elistvere raamatukogu põhimäärus) 

2. Maarja-Magdaleena Raamatukogu põhimäärus  

3. Tabivere Raamatukogu põhimäärus  

4. Lepingu sõlmimine  

5. Tartu valla jäätmekava aastateks 2024-2029 vastuvõtmine 

6. Seisukoht maavara kaevandamise keskkonnaloa L.MK/328095 muutmise 

(laiendamise) taotluse kohta  

7. Seisukoht Kobratu XII uuringuruumi geoloogilise uuringuloa taotlusele  

8. Vallavara omandamine (Rohu) 

9. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L1)  

10. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L5)  

11. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L6)  

12. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L8)  

13. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L10) 

14. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L21) 

15. Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L22) 

16. Nõusoleku andmine kinnisvara võõrandamiseks   

 

Otsused ja eriarvamused. 

1. Päevakorrapunkt Määruse kehtetuks tunnistamine (Elistvere raamatukogu põhimäärus), 

ettekandja: Tõnu Vesi, aruteluga alustati: 16:02 



Ettekandja andis teada, et kuna volikogu on otsustanud lõpetada (alates 30.10.2023) Elistvere 

Raamatukogu tegevus, on vaja kehtetuks tunnistada raamatukogu põhimäärus. Raamatukogu 

raamatud lähevad jagamisele teiste valla raamatukogude vahel.  

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

2. Päevakorrapunkt Maarja-Magdaleena Raamatukogu põhimäärus, ettekandja: Tõnu Vesi, 

aruteluga alustati: 16:05 

Ettekandja andis teada, et Maarja-Magdaleena Raamatukogu põhimäärus vajab muutmist 

Elistvere Raamatukogu tegevuse lõpetamisest tulenevalt. Muutub raamatukogu 

teeninduspiirkond. Raamatukogu teenindab ka kooli. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

3. Päevakorrapunkt Tabivere Raamatukogu põhimäärus, ettekandja: Tõnu Vesi, aruteluga 

alustati: 16:12 

Ettekandja andis teada, et Tabivere Raamatukogu põhimäärus vajab muutmist Elistvere 

Raamatukogu tegevuse lõpetamisest tulenevalt. Muutub raamatukogu teeninduspiirkond. 

Vahepeal on muutunud ka raamatukogu aadress. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

4. Päevakorrapunkt Lepingu sõlmimine, ettekandja: Kadi Kukk aruteluga alustati: 16:18 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Arutleti jäätmete üleandmise ja jäätmekäituse osas. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 



Komisjon toetab eelnõud. 

 

5. Päevakorrapunkt Tartu valla jäätmekava aastateks 2024-2029 vastuvõtmine, ettekandja: 

Kadi Kukk, aruteluga alustati: 16:29 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Jäätmekava oli avalikul väljapanekul, ettepanekuid ei 

laekunud. Komisjon käsitles päevakorrapunkti ka eelmisel komisjoni koosolekul. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

6. Päevakorrapunkt Seisukoht maavara kaevandamise keskkonnaloa L.MK/328095 

muutmise (laiendamise) taotluse kohta , ettekandja: Marjaliis Kivissaar, aruteluga alustati: 

16:43 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Vallavalitsus ei toeta keskkonnaloa muutmise taotlust.  

 

Otsus: 

Komisjon võtab info teadmiseks ja toetab vallavalitsuse seisukohta. 

 

7. Päevakorrapunkt Seisukoht Kobratu XII uuringuruumi geoloogilise uuringuloa taotlusele, 

ettekandja: Kadi Kukk, aruteluga alustati: 18:00 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Vallavalitsus ei toeta taotlust, kohalikud elanikud on samuti 

vastu. 

 

Otsus: 

Komisjon võtab info teadmiseks ja toetab vallavalitsuse seisukohta. 

 

8. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Rohu), ettekandja: Egle Nõmmoja, aruteluga 

alustati: 18:10 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on üldkasutatava avaliku alaga detailplaneeringu 

kohaselt. Arutleti vallale tulevate kohustuste osas. 

 



Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud.  

 

Päevakorrapunkte 9-15 käsitleti koos. 

 

9. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L1), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.  

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

10. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L5), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

11. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L6), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.  

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 



12. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L8), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.  

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

13. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L10), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.  

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

14. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L21), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.  

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

15. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine (Puhtaleiva-Voldi kergtee L22), ettekandja: 

Tarmo Raudsepp, aruteluga alustati: 18:19 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Lähtelt Äksi kirikuni viiva kergliiklusteega.  

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 



Komisjon toetab eelnõud. 

 

16. Päevakorrapunkt Nõusoleku andmine kinnisvara võõrandamiseks, ettekandja: Tarmo 

Raudsepp, aruteluga alustati: 18:34 

Ettekandja andis ülevaate eelnõust. Tegemist on Tammistu külas asuva Kaljuääre 

katastriüksusega, selle juures olevate kahe kinnistuga (teedega). Vallavalitsusele on laekunud 

ettepanek nende omandamiseks. Komisjon on seda kevadel koosolekul arutanud, tõstatatud 

probleemid on kõrvaldatud. Arutati ka ärikinnistute sissesõiduteede hooldamise tasu küsimust 

ning oksjonitel vallavara müügilt makstava tasu üle. 

 

Otsus: 

Poolt: 6, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

 

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 06.11.2023 kell 16:00 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 

 


